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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΤΕΧΝΙΚΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΕΛΛΑΔΑΣ  
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΤΜΗΜΑ Ν. ΕΥΒΟΙΑΣ  
ΧΑΪΝΑ  & ΑΠΟΣΤΟΛΙΔΟΥ -ΧΑΛΚΙΔΑ (34100)  
τηλ.:2221061285-86, FAX:61287 
 

Τακτική Συνεδρίαση Διοικούσας Επιτροπής  Περιφερειακού Τμήματος 

Τεχνικού   Επιμελητηρίου  Ν. Εύβοιας 

συνεδρίαση με αριθμό 7 έτους 2018 από 7 Μαΐου 2018 

 

Σήμερα την 7η του μηνός  Μαΐου του έτους 2018 ημέρα της εβδομάδος Δευτέρα και ώρα 
19:30΄στα Γραφεία του Περιφερειακού Τμήματος συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η 

Διοικούσα Επιτροπή, ύστερα από την 907/04.05.2018 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου 

αυτής, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα παρακάτω θέματα: 

 
ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  

1
ο
 θέμα: Ενημερώσεις – ανακοινώσεις  

2
ο
 θέμα: Απόφαση Β(1-2)/Σ7/2018: Εγκρίσεις καταβολών  

3
ο
 θέμα: Απόφαση 1/Σ7/2018: Ορισμός εκπροσώπου με τον αναπληρωτή του για την κατά 
το άρθρο 31 παρ. 1 του Ν. 2971/01 (ΦΕΚ 285/01τ.Α’) επιτροπή για τον καθορισμό όχθης 
παρόχθιας ζώνης και παλαιάς όχθης των μεγάλων λιμνών και των πλεύσιμων ποταμών 

4
ο
 θέμα: Απόφαση 2/Σ7/2018: Συζήτηση και λήψη απόφασης για το αίτημα της Εταιρείας 
Ευβοϊκών Σπουδών  

5
ο
 θέμα: Απόφαση 3/Σ7/2018: Ενημέρωση και λήψη απόφασης για το προσχέδιο της 
προγραμματικής σύμβασης για την καταγραφή των δεδομένων των σχολικών κτιρίων της 
περιοχής ευθύνης της ΠΕΔ  

6
ο
 θέμα: Απόφαση 4/Σ7/2018: Επικύρωση πρακτικών 6ης συνεδρίασης Δ.Ε.   

 
Εκτός ημερήσιας διάταξης συζητήθηκε το παρακάτω θέμα (το έθεσε η κυρία Αναστασία Βάκα) 
1

ο
 θέμα Ε.Η.Δ.: Απόφαση 5/Σ7/2018: Παρέμβαση του ΤΕΕ, για διατήρηση των αναθέσεων 
σε Γυμνάσια και Λύκεια, για τους χημικούς μηχανικούς, όπως πριν των ΦΕΚ που εκδόθηκαν 
4 και 2 Μαΐου 2018.  

 
Πίνακας αποδεκτών: Προς:     
Μέλη Δ.Ε. ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 

1. Προεδρείο Αντιπροσωπείας ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
2. κ. Σταύρο Καμαριώτη μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ, 
3. κ. Σοφία Ελευθεριάδου – Κουδούνη  μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ. 
4. κ. Γωγώ Ρουσοδήμου μέλος Κ. Αντ/πείας  ΤΕΕ.  

 
 

ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ: 19.50 μ.μ. 

ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 20:50 μ.μ. 

 

 
Παρόντες   ΧΡΟΝΟΣ 

ΠΡΟΣΕΛΕΥΣΗΣ 

ΧΡΟΝΟΣ 

ΑΠΟΧΩΡΗΣΗΣ 

 Παππά Άννα 

 

Πρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Σταματόπουλος 

Μύρων 

Αντιπρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Αγγέλου 

Ευάγγελος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Θεοδώρου 

Χαράλαμπος 

Μέλος 19:55 ΛΗΞΗ 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



 Κηλίφης 

Εμμανουήλ  

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Λάππας 
Κωνσταντίνος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Πασσάς  

Γεώργιος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Σαλταγιάννης 

Ιωάννης 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 

 
Απόντα     
 Παπαβασιλείου 

Δημήτριος 

Γενικός 

Γραμματέας 

  

 
Παρόντες επίσης, από το Προεδρείο της Αντιπροσωπείας ο  Πρόεδρος κ. Πανταζής και ο  Γεν. 
Γραμματέας Στενός Χρήστος. Επίσης παρούσα η κα. Σοφία Ελευθεριάδου – Κουδούνη  μέλος Κ. 
Αντ/πείας ΤΕΕ και η κυρία Αναστασία Βάκα στο θέμα Ε.Η.Δ.  
Απόντος του Γενικού Γραμματέα κ. Παπαβασιλείου χρέη γραμματέα εκτέλεσε ο κ. Σαλταγιάννης 

Ιωάννης.   
 Παρούσα για γραμματειακή υποστήριξη η υπάλληλος του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε: Αντωνιάδου Παναγιώτα.  
 

Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 
Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      

 
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



1ο θέμα: Ενημερώσεις – ανακοινώσεις  
 
Η Πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη της Διοικούσας Επιτροπής, ότι το Προεδρείο 
προσανατολίζεται, η συνάντηση των μελών του ΤΕΕ Περιφερειακό Τμήμα 
Εύβοιας  να πραγματοποιηθεί την Παρασκευή  1η  Ιουνίου 2018. Ο τόπος 
συνάντησης είναι υπό διερεύνηση ακόμα, θα υπάρξει νεώτερη ανακοίνωση.  

 
Τα παραπάνω συζητήθηκαν στο σκέλος των ενημερώσεων της Διοικούσας 

Επιτροπής 
 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      
 
 
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



2ο θέμα: Απόφαση Β(1-2)/Σ7/2018: Εγκρίσεις καταβολών  
 
Η Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος, τιμολόγια απαιτήσεις προμηθευτών για έγκριση 

καταβολών. 

Μετά την διαλογική συζήτηση,  

 

Ο μ ό φ ω ν α η Δ.Ε. 

Εγκρίνει τα παρακάτω: 

Β1/Σ7/2018 Έγκριση καταβολής 1.200,00 ευρώ στον κ.   ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ 
ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ  

 Η Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, έχοντας υπόψη: 
 α) Το από 25/08/2017 ιδιωτικό συμφωνητικό με διάρκεια μίσθωσης από  
      25/08/2017 έως 24/08/2024, 
 β) την υπ’ αριθμ 1/Σ11/2017 απόφαση της Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ.Εύβοιας. 
 Εγκρίνει την καταβολή του ποσού των χιλίων διακοσίων ευρώ 
 (1.200,00 ευρώ) στον κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΣΑΚΕΛΛΑΡΑΚΗ- Φαρμακίδου 10 

 Χαλκίδα, για ενοίκιο στέγασης των γραφείων ΤΕΕ/ Π.Τ. Εύβοιας Χαϊνά & 
 Αποστολίδου, για το διάστημα από 25/12/2017 έως 24/01/2018 
 Κ.Α. 0813 
 

Β2/Σ7/2018 Έγκριση καταβολής 46,72 ευρώ στον ΤΡΙΚΚΑ Α. ΒΑΣΙΛΕΙΟ 
ΙΩΑΝΝΗ 
 
Η Δ.Ε. του ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας εγκρίνει την καταβολή των σαράντα έξι ευρώ και 
εβδομήντα δύο λεπτά (46,72 ευρώ) στον ΤΡΙΚΚΑ Α. ΒΑΣΙΛΕΙΟ - ΙΩΑΝΝΗ για 
εξόφληση του υπ’ αριθμ.2735/25-04-2018 τιμολογίου που αφορά την 
προμήθεια ειδών καθαριότητας. 

Κ.Α. 1381 
Εγκρίνονται αυθημερόν 
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. Β(1-2)/Σ7/2018  

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 

νόμος 
Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      
 
 
 
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



3ο θέμα: Απόφαση 1/Σ7/2018: Ορισμός εκπροσώπου με τον αναπληρωτή του για την 
κατά το άρθρο 31 παρ. 1 του Ν. 2971/01 (ΦΕΚ 285/01τ.Α’) επιτροπή για τον 
καθορισμό όχθης παρόχθιας ζώνης και παλαιάς όχθης των μεγάλων λιμνών και των 
πλεύσιμων ποταμών 

 
Η Πρόεδρος εισηγούμενη το θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του 
σώματος: 
1) Το υπ’ αριθμ 25870/27-03-2018 έγγραφο της Κτηματικής Υπηρεσίας 
Ευβοίας για συγκρότηση επιτροπής για τον καθορισμό όχθης παρόχθιας ζώνης 
και παλαιάς όχθης των μεγάλων λιμνών και των πλεύσιμων ποταμών σύμφωνα 
με το άρθρο 31 παρ. 1 του Ν. 2971/01 (ΦΕΚ 285/01τ.Α’).  
2) Την 4/Σ6/2018 απόφαση της Δ.Ε. ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. που ενέκρινε την αποστολή 
στα μέλη πρόσκλησης ενδιαφέροντος για συμμετοχή στην επιτροπή της 
κτηματικής υπηρεσίας Ευβοίας για τον καθορισμό όχθης παρόχθιας ζώνης και 
παλαιάς όχθης των μεγάλων λιμνών και των πλεύσιμων ποταμών. 
 

Μετά την εκδήλωση ενδιαφέροντος του κ. Ραγιά, αλλά και προγενέστερου 
ενδιαφέροντος του κ. Ανδρούλη,   
εισηγούμεθα τον ορισμό των κάτωθι μελών: 
 
1. κο Χρήστο Ραγιά, διπλ. Πολιτικό μηχανικό με πτυχίο υδραυλικών έργων ως 

τακτικό μέλος 
2. κο Μιχαήλ Ανδρούλη διπλ. Αγρονόμο Τοπογράφο μηχανικό με πτυχίο 

υδραυλικών έργων ως αναπληρωματικό μέλος 
……………………………………………………………………………………………….. 
Η Διοικούσα Επιτροπή, αφού έλαβε υπόψη της την εισήγηση και μετά από 
ανταλλαγή απόψεων των μελών της,  

 
Α π ο φ α σ ί ζ ε ι   ο μ ό φ ω ν α 

 
Ορίζει εκπρόσωπο και τον αναπληρωτή του για την κατά το άρθρο 31 παρ. 1 
του Ν. 2971/01 (ΦΕΚ 285/01τ.Α’) επιτροπή για τον καθορισμό όχθης 
παρόχθιας ζώνης και παλαιάς όχθης των μεγάλων λιμνών και των πλεύσιμων 
ποταμών ως εξής: 
1) κο Χρήστο Ραγιά, διπλ. Πολιτικό μηχανικό με πτυχίο υδραυλικών έργων ως 
τακτικό μέλος 
2) κο Μιχαήλ Ανδρούλη διπλ. Αγρονόμο Τοπογράφο μηχανικό με πτυχίο 
υδραυλικών έργων ως αναπληρωματικό μέλος 
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 1/Σ7/2018  

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 

νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      
 

 
 
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

 
 
 
 
 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



4ο θέμα: Απόφαση 2/Σ7/2018: Συζήτηση και λήψη απόφασης για το αίτημα της 
Εταιρείας Ευβοϊκών Σπουδών  

 
Η Πρόεδρος επί του θέματος έθεσε υπόψη του σώματος το παρακάτω αίτημα 
της Εταιρεία Ευβοϊκών σπουδών: 
«Προς την Πρόεδρο και τη Διοικούσα Επιτροπή του ΤΕΕ. Καλησπέρα σας, εκ μέρους του 
Προέδρου της Εταιρείας Ευβοϊκών σπουδών κύριο Χαράλαμπο Φαράντου σας αποστέλλω 
αίτημα της Εταιρείας προς τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας, για τη στέγαση και αξιοποίηση 
εποπτικού υλικού ευρημάτων παλαιολιθικής εποχής από την Κεντρική Εύβοια. Το υλικό 
είναι από ετών έτοιμο για έκθεση. Η Αρχαιολογική υπηρεσία είναι σύμφωνη.  
Μέρος του υλικού που εξετέθη προ δύο ετών στην αίθουσα Αριστοτέλης, συγκέντρωσε δύο 
χιλιάδες επισκέπτες.  
Το κείμενο συνυπέγραψαν μέχρι τώρα, άλλοι δέκα φορείς Πολιτισμού της περιοχής 
Χαλκίδας, όπως θα διαβάσατε.  
Ζητούμε την συνυπογραφή και του Περιφερειακού Τμήματος Εύβοιας  του ΤΕΕ».  

 
Ακολούθησε διαλογική συζήτηση επί του θέματος στην οποία εκφράστηκε: 

Η στήριξη του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε στην αξιόλογη προσπάθεια και η συνδρομή του, σε 
τεχνικά στοιχεία όπου απαιτηθούν, προκειμένου να  προσεγγιστεί το θέμα και 
με τα κριτήρια εκείνα που θα το καταστήσουν ώριμο προς υλοποίηση.  
Η Περιφέρεια και ο Δήμος, και άλλοι επίσημοι φορείς να κληθούν να 
συνδράμουν σε αυτήν την προσπάθεια (εύρεση χρηματοδότησης, κτίριο προς 
παραχώρηση, κλπ). 
Τα παραπάνω να εκφραστούν μέσα από ένα Δελτίο Τύπου που θα συντάξει το 
ΤΕΕ/Π.Τ.Ε.   
……………………………………………………………………………………………….. 
Η Διοικούσα Επιτροπή, αφού έλαβε υπόψη της την εισήγηση και μετά από 
ανταλλαγή απόψεων των μελών της,  

 
Α π ο φ α σ ί ζ ε ι   ο μ ό φ ω ν α 

 Την στήριξη του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε στην αξιόλογη προσπάθεια της Εταιρείας 
Ευβοϊκών Σπουδών για τη στέγαση και αξιοποίηση εποπτικού υλικού 
ευρημάτων παλαιολιθικής εποχής από την Κεντρική Εύβοια. 
Την συνδρομή του, σε τεχνικά στοιχεία όπου απαιτηθούν, προκειμένου να  
προσεγγιστεί το θέμα και με τα κριτήρια εκείνα που θα το καταστήσουν ώριμο 
προς υλοποίηση.  
Καλεί την Περιφέρεια και τον Δήμο, και άλλους επίσημους φορείς να 
συνδράμουν σε αυτήν την προσπάθεια (εύρεση χρηματοδότησης, κτίριο προς 
παραχώρηση, κλπ). 
Τα παραπάνω θα εκφραστούν μέσα από ένα Δελτίο Τύπου που θα συντάξει και 
θα αποστείλει το ΤΕΕ/Π.Τ.Ε.   
    

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 2/Σ7/2018  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 

νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      
 
 
 
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

 
 
 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



5ο θέμα: Απόφαση 3/Σ7/2018: Ενημέρωση και λήψη απόφασης για το προσχέδιο της 
προγραμματικής σύμβασης για την καταγραφή των δεδομένων των σχολικών 
κτιρίων της περιοχής ευθύνης της ΠΕΔ  

 
Η Πρόεδρος επί του 5ου θέματος, έθεσε υπόψη του σώματος τα παρακάτω: 
 
1)Την 5/Σ18/27.11.2017 απόφαση της Διοικούσας Επιτροπής, σύμφωνα με 

την οποία ενέκρινε την συνεργασία μεταξύ των ΤΕΕ/Π.Τ.Ευβοίας, ΤΕΕ/Π.Τ. 
Ανατολικής Στερεάς και ΠΕΔ στο πλαίσιο πιλοτικού προγράμματος 
καταγραφής δεδομένων ασφάλειας και αναγκών των σχολικών κτιρίων.  

Η απόφαση αυτή προέκυψε, μετά από προφορική συνεννόηση μεταξύ των 
Προέδρων των ΤΕΕ/Π.Τ. Ευβοίας και ΤΕΕ/Π.Τ. Ανατολικής Στερεάς, έγινε δεκτή 
μια πιθανή πρόταση συνεργασίας μεταξύ των ΤΕΕ/Π.Τ. Ευβοίας, του ΤΕΕ/Π.Τ. 
Ανατολικής Στερεάς και της Περιφερειακής Ένωσης Δήμων Στερεάς Ελλάδας 
(Π.Ε.Δ.), με τη  σύναψη μελλοντικής προγραμματικής σύμβασης, με θέμα την 
καταγραφή δεδομένων ασφάλειας και στατικής επάρκειας(μακροσκοπική 
εξέταση) των σχολικών κτιρίων της  Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας. 
 
Σε πρώτη η φάση η ΠΕΔ με την υπ’αριθμ.50/2017 απόφαση της, έκανε δεκτή τη 
πρόταση συνεργασίας με τα ΤΕΕ, στο πλαίσιο πιλοτικού προγράμματος 
καταγραφής δεδομένων ασφάλειας και αναγκών των σχολικών κτιρίων(2 σχολεία 
ανά Δήμο). 
Σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. της Π.Ε.Δ., θα εξεταστεί η διερεύνηση της 
δυνατότητας σύναψης προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Π.Ε.Δ., ΤΕΕ/Π.Τ. 
Ευβοίας, ΤΕΕ/Π.Τ. Ανατ. Στερεάς, Περιφέρειας και Δήμων που θα περιλαμβάνει 
την εξέταση όλων των σχολικών κτιρίων της Περιφέρειας και θα καθοριστεί η 
χρηματική συμμετοχή των εμπλεκομένων. 
 
2)Το συνταχθέν πλέον προσχέδιο της προγραμματικής σύμβασης για την 

καταγραφή των δεδομένων των σχολικών κτιρίων της περιοχής ευθύνης της 
ΠΕΔ.  

 
Καλείται η Διοικούσα Επιτροπή να λάβει απόφαση.  
 ……………………………………………………………………………………………….. 
Η Διοικούσα Επιτροπή, αφού έλαβε υπόψη της την εισήγηση και μετά από 
ανταλλαγή απόψεων των μελών της,  

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι   ο μ ό φ ω ν α 
Εγκρίνει το προσχέδιο της προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Π.Ε.Δ., 
ΤΕΕ/Π.Τ. Ευβοίας, ΤΕΕ/Π.Τ. Ανατ. Στερεάς, Περιφέρειας και Δήμων που 
περιλαμβάνει την εξέταση σχολικών κτιρίων της Περιφέρειας και καθορίζει την 
χρηματική συμμετοχή των εμπλεκομένων. 
Εξουσιοδοτεί την Πρόεδρο για τα περαιτέρω.   

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 5/Σ18/2017  

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  27 Νοεμβρίου 2017 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 3/Σ7/2018  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 

νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



6ο θέμα: Απόφαση 4/Σ7/2018: Επικύρωση πρακτικών 6ης συνεδρίασης Δ.Ε.   

 

Η Πρόεδρος επί του θέματος, είπε, ότι ως ο κανονισμός λειτουργίας και η 
Διαδικασία Τήρησης Πρακτικών Συνεδριάσεων Δ.Ε, αρ. απόφασης (3/Σ7/2014), 
τα πρακτικά αναλυτικά και συνοπτικά, ήταν στη διάθεση των μελών της 
Διοικούσας Επιτροπής εντός 15 ημερών, αρχής γενομένης από την επομένη της 
αντίστοιχης συνεδρίασης.  

Καλούνται τα μέλη της Διοικούσας, να προβούν στην επικύρωση των πρακτικών 
της Δ.Ε. 6ης συνεδρίασης 2018.   

Τα πρακτικά τόσο τα συνοπτικά όσο και τα αναλυτικά έχουν σταλεί στα μέλη με 
e-mail).  

Ουδεμία προφορική ή γραπτή αντίρρηση (παρατήρηση) ή συμπλήρωση 
κατατέθηκε μέχρι σήμερα. Σε ερώτηση του, κανένα μέλος και κατά την σημερινή 
διαδικασία δεν εξέφρασε αντίρρηση.  

Ως εκ τούτου με βάση τα παραπάνω η Διοικούσα Επιτροπή, μετά από 
ανταλλαγή απόψεων των μελών της, 

 
Ο μ ό φ ω ν α   α π ο φ α σ ί ζ ει 

 
Επικυρώνει τα πρακτικά της Συνεδρίασης της Διοικούσας Επιτροπής του ΤΕΕ 
Περιφερειακό Τμήμα Εύβοιας αριθμ. 6ης /2018. 
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 4/Σ7/2018  

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 
νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      
 
 
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ



1ο θέμα Ε.Η.Δ.: Απόφαση 5/Σ7/2018: Παρέμβαση του ΤΕΕ, για διατήρηση των 
αναθέσεων σε Γυμνάσια και Λύκεια, για τους χημικούς μηχανικούς, όπως πριν των 
ΦΕΚ που εκδόθηκαν 4 και 2 Μαΐου 2018.  

 
Πριν από την συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης η κ. Πρόεδρος  πρότεινε την 
συζήτηση του παραπάνω έκτακτου θέματος, που εισάγεται από την συνάδελφο χημικό 
μηχανικό κα. Βάκα Αναστασία.  
Η Δ.Ε. Ομόφωνα αποδέχθηκε την εισαγωγή και συζήτηση του θέματος.  

 
Ακολούθως παίρνοντας το λόγο η κα. Βάκα Αναστασία χημικός μηχανικός,  
είπε: 
Αναρτήθηκαν δύο ΦΕΚ, στις 4 και 2 Μαΐου, που ουσιαστικά βγάζουν από το 
χώρο της εκπαίδευσης τους χημικούς μηχανικούς, κάτι που ίσχυε για 
τουλάχιστον 20 χρόνια, που δικαιωματικά πρέπει να ανήκουν, με την 
κατάρτιση, τις γνώσεις και την εμπειρία τους.  
Το λιγότερο που μπορούμε να κάνουμε, είναι να διαμαρτυρηθούμε, γι αυτό το 

άδικο γεγονός, για αυτή την άδικη απόφαση.  
Απαιτούμε τη διατήρηση των αναθέσεων σε Γυμνάσια και Λύκεια, όπως ήταν 
πριν των αποφάσεων στις 4 και 2 Μαΐου.  
Την άμεση αλλαγή των μαθημάτων.  
Και επιφυλασσόμεθα για κάθε νομική διεκδίκηση των δικαιωμάτων.  
Κατά την άποψή μας, πρέπει να γίνει προσφυγή στο ΣτΕ για να γίνει η 
διόρθωση αυτής της αν μη τι άλλο λανθασμένης απόφασης. 
Είναι πολύ σημαντικό το Τεχνικό Επιμελητήριο να εκφράσει αυτές τις θέσεις, 
συμπαραστεκόμενο μαζί με τον Πανελλήνιο Σύλλογο.  
 
Αφού ακολούθησε διαλογική συζήτηση επί του θέματος, η Δ.Ε.  

 
Ο μ ό φ ω ν α   α π ο φ ά σ ι σ ε 

 
-Συμπαραστέκεται στο αίτημα των Χημικών Μηχανικών  για διατήρηση των 
αναθέσεων σε Γυμνάσια και Λύκεια, ως ίσχυε μέχρι σήμερα.  
 
-Σαν Περιφερειακό Τμήμα, θα αποστείλει σχετική πρόταση στο Κεντρικό 
Τεχνικό Επιμελητήριο για έμμεση δράση.   
 
-Σημειώνεται ότι επειδή κάτι ανάλογο έχει συμβεί και με τον κλάδο των 
Αρχιτεκτόνων που δραστηριοποιούνται στην εκπαίδευση, μετά από σχετικό 
υπόμνημα που θα ζητηθεί από τον σύλλογο τους στην Εύβοια, θα 
συμπεριληφθεί στην ίδια η μεταγενέστερη πρόταση προς στο Κεντρικό Τεχνικό 
Επιμελητήριο.  
    

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 5/Σ7/2018  

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 

νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  7 Μαΐου 2018 

Η Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας α/α      

 
 
 

Παππά Άννα                                      Σαλταγιάννης Ιωάννης  

 
 

ΑΔΑ: ΩΘΧ646Ψ842-ΑΔΡ
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